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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) ще представи европейското икономическо проучване за
очакванията на европейския и българския бизнес за 2024 година. Традиционното годишно икономическо
проучване за очакванията на бизнеса в Европа и България се провежда и представя едновременно данните за
икономическото доверие и среда в 25 европейски държави. Проучването изследва продажбите на вътрешн... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) ще представи европейското икономическо проучване за
очакванията на европейския и българския бизнес за 2024 година. Традиционното годишно икономическо
проучване за очакванията на бизнеса в Европа и България се провежда и представя едновременно данните за
икономическото доверие и среда в 25 европейски държави. Проучването изследва продажбите на вътрешни... 

Община Габрово се включва в нова инициатива за подкрепа на гражданите за енергийното обновяване на
многофамилните жилищни сгради. Идеята е собствениците да получат насоки и консултантска помощ, за да се
ориентират в нормативната уредба и администрирането на процеса. В рамките на проекта ще бъдат обособени
специализирани информационни центрове в още пет града на България освен в столицата – Пловди... 

Българската търговско-промишлена палата организира изключително успешен бизнес форум в рамките на
програмата "Индонезия подправя света - Indonesia Spice Up the World". Съвместно с Посолството на Република
Индонезия в София и Министерството на туризма и творческата икономика на Индонезия в БТПП се проведоха
бизнес срещи между български и индонезийски компании. Председателят на БТПП Цветан Симеонов... 

Заглавие: БТПП представя европейското проучване за бизнес очакванията за 2024 г.
Дата: 09.11.2023 09:44
Медия: Инсмаркет

Заглавие: БТПП представя европейското проучване за бизнес очакванията за 2024 г.
Дата: 09.11.2023 08:32
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Габрово развива услуги "на едно гише" за сградното обновяване
Дата: 09.11.2023 07:58
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Бизнес форум в рамките на програмата "Индонезия подправя света - Indonesia Spice Up the World"
Дата: 08.11.2023 15:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП представя европейското проучване за бизнес очакванията за 2024 г.
Дата: 09.11.2023 11:06
Медия: ПИК
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Българската търговско-промишлена палата (БТПП) ще представи европейското икономическо проучване за
очакванията на европейския и българския бизнес за 2024 година. Традиционното годишно икономическо
проучване за очакванията на бизнеса в Европа и България се провежда и представя едновременно данните за
икономическото доверие и среда в 25 европейски държави. Проучването изследва продажбите на вътрешни... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
19)

Изходящите потоци от преки чуждестранни инвестиции добавят натиск върху местния юан, който по-рано тази
година достигна най-слабото ниво от 2007 г. насамКитай среща затруднения в опитите си да примами чуждите
инвестиции обратно, като данните показват, че повече преки инвестиции изтичат от страната, отколкото идват,
което предполага, че компаниите може би диверсифицират веригите си за доставки, за ... 

Животновъдството в Хърватия е изправено пред много предизвикателства като например високи производствени
разходи, намаляване на броя на животните и свиване на обема на производството, което налага промяна на
политиката за подпомагане и ориентиране към по-големи и по-ефективни инвестиции, стана ясно днес на
Първите хърватски дни на животновъдството, предаде хърватската агенция ХИНА. Въпреки многото... 

Посланикът на Турция в Черна гора Баръш Калкаван заяви, че турската компания TAV все още има интерес да
инвестира в черногорските летища, предаде за БТА черногорската агенция МИНА. "Турските компании са готови да
инвестират в железопътната инфраструктура, както и в морския сектор. Отворени сме и за сътрудничество в
рамките на ключови международни организации", каза Калкаван на среща с министъра на... 

Асен Василев развъртя данъчната тояга. От ВМРО - Българско национално движение предупредихме, че
Промяната готви данъчна тесла след изборите. Пакетът от данъчни закони, одобрен от Министерски съвет и
внесен в парламента, издава паниката на управляващите, че бюджетът е продънен и пари няма. Първото, което
прави впечатление е, че Асен Василев самосиндикално внася данъчните закони - без консултация с... 

При данъците нещата изглеждат като един голям миш-машПакетът от мерки за данъчни промени, предложен за
обсъждане, пораждат повече задължения за гражданите и бизнеса, отколкото средства в бюджета. Това каза в
ефира на "Добро утро, Европа" финансистът Любомир Дацов. Той разкритикува това, че ДДС-то за
ресторантьорския бранш няма да се върне на 20%, а ще остане 9%. От друга страна сред предложенията ... 

Заглавие: Китай не успява да привлече обратно чуждестранните инвеститори
Дата: 09.11.2023 08:27
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: ХИНА: Животновъдството в Хърватия се нуждае от по-големи и по ефективни инвестиции, стана ясно
по време на Първите хърватски дни на животновъдството
Дата: 08.11.2023 17:56
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: МИНА: Турската компания TAV все още се интересува от летища в Черна гора
Дата: 08.11.2023 16:04
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Асен Василев развъртя данъчната тояга
Дата: 09.11.2023 11:16
Медия: Труд

Заглавие: Дацов: Данък "бакшиш" е много труден за реализация
Дата: 09.11.2023 11:08
Медия: Факти

Заглавие: Щем не щем местните данъци и такси ще нарастват, ако депутатите одобрят промени в Закона за
местни данъци
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Данък сгради ще нарасне с до 65% от началото на следващата година. Домакинствата вероятно ще плащат и по-
висока такса смет, ако парламентът одобри промените в Закона за местните данъци и такси, които са приети от
Министерски съвет (МС). За апартамент в центъра на София от 80 кв. м. общата сума на данък сгради и такса смет
може да нарасне до 612 лв. Данък сгради и такса смет се определят според дан... 

Кабинетът на акад. Николай Денков продължава да отчита публично резултатите от дейността си за всеки месец
от своето управление. В изключително трудна за работа среда кабинетът успя да отчете напредък по ключови за
България приоритети в петия месец от своето управление. Правителството защити успешно визията си развитие в
сектор енергетика, разпредели ресурс за преодоляване на неравенствата, както ... 

Избраният за кмет на София Васил Терзиев се оказва далеч по-популярен сред дарителите от съперницата му за
поста Ваня Григорова. Това се забелязва от данните за направените предизборни дарения в регистъра на
Сметната палата. Местната коалиция ПП-ДБ (Спаси София), която издигна Терзиев, е получила 468 099.45 лв. от
дарители. Над една трета – 179 040 лв., идват от едно дарение, направено от бизнесме... 

Русия е спечелила допълнителни един милиард евро за войната си в Украйна през тази година, след като най-
голямата частна руска петролна компания – "Лукойл", се е възползва от вратички в европейското санкционно
законодателство – и с помощта на България. Това пише европейската редакция на Politico."Възползвайки се от
уникалното изключение от забраната на ЕС за руски петрол, България позволи на милио... 

Бургаската рафинерия "Нефтохим", чийто основен собственик е руската "Лукойл", заобикаля забраната на
Европейския съюз за търговия в страни членки с продукти, произведени от руски петрол. Така възползвайки се от
полученото изключение от забраната за внос на руски суров петрол и нефтопродукти, е натрупала солидни
печалби. Това пише в свой анализ днес европейското издание "Политико". Материалът е под... 

Компанията завърши проект за над 1.6 млн. лв. за нова демонстрационна зала "София мел" за обучения, събития,
професионални срещи"Гудмилс България" ще инвестира 1.5 млн. лева през следващата година за изграждане на
фотоволтаици и повишаване ефективността на производството. Това са само първи крачки на компанията във
ВЕИ, съобщи за "Капитал" управителят на мелницата Стефан Христосков. Дружеството е ... 

Дата: 09.11.2023 11:07
Медия: PZdnes

Заглавие: Акад. Николай Денков отчете: Какво свърши кабинетът в петия месец от своето управление
Дата: 09.11.2023 13:12
Медия: СамокоВест

Заглавие: Терзиев с 5 пъти повече дарения от Григорова по данни на Сметната палата
Дата: 09.11.2023 13:03
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Politico: Русия печели по 1 милиард евро чрез вратичка в санкциите на ЕС – и с помощта на България
Дата: 09.11.2023 13:02
Медия: Фокус

Заглавие: Politico: Путин натрупа допълнително 1 милиард евро за военния си сандък чрез вратичка в
санкциите за България
Дата: 09.11.2023 13:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Софийската мелница "Гудмилс България" ще инвестира и във ВЕИ догодина
Дата: 09.11.2023 12:37
Медия: Капитал

Заглавие: Контрера: Асен продъни бюджета. Целта му е тотален контрол над бизнеса и населението
Дата: 09.11.2023 12:32
Медия: 7 дни България
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https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/Politico-Rusiya-pecheli-po-1-miliard-evro-chrez-vratichka-v-sankciite-na-ES-i-s-pomoshtta-na-Bulgariya-1890034
https://3e-news.net/bg/a/view/48546/politico-putin-natrupa-dopylnitelno-1-miliard-evro-za-voennija-si-sandyk-chrez-vratichka-v-sankciite-za-bylgarija
https://www.capital.bg/biznes/kompanii/2023/11/09/4550501_sofiiskata_melnica_gudmils_bulgariia_shte_investira_i/
https://7dnibulgaria.bg/archives/223677


Асен Василев развъртя данъчната тояга, смята общинският съветник от ВМРО Карлос Контрера в коментар във
Фейсбук на промените в данъчните закони, внесени от правителството.От ВМРО – Българско национално
движение предупредихме, че "Промяната" готви данъчна тесла след изборите, припомня той. Ето какво написа
Контрера в социалната мрежа: "Пакетът от данъчни закони, одобрен от Министерски съвет и внес... 

"Нека откроим таланта и силните страни на жените иноватори и предприемачи, защото те променят към по-добро
света около нас", заяви вицепремиерътВицепремиерът и министър на външните работи Мария Габриел участва в
събитие, организирано от "Жените в бизнеса" и Австрийската федерална икономическа палата. Събитието бе по
покана на посланика на Република Австрия Н.Пр. Андреа Икич-Бьом. Конференцията се ... 

Конференцията се състоя в Резиденцията на Австрийското посолство по покана на посланика на Република
Австрия Н.Пр. Андреа Икич-Бьом. В събитието се включи и вицепрезидентът на Република България Илияна
ЙотоваВицепремиерът и министър на външните работи Мария Габриел участва в събитие, организирано от
"Жените в бизнеса" и Австрийската федерална икономическа палата. Събитието е по повод посещението н... 

Състоянието на българската ядрена енергетика е добро, много държави се стремят да постигнат това, което ние
имаме от години, но трябва да го развиваме, защото ядрената енергетика е безалтернативна като част от
стратегията за нисковъглеродните източници на електроенергия, каза за БТА доц. Младен Митев, председател на
Българското ядрено дружество. Атомната енергетика е безалтернативна и като базова ... 

Казахстан, в сътрудничество със страните от Евразийския икономически съюз (ЕИС), е готов да се превърне в
логистичен център на региона. "Определен е списък на евразийските транспортни коридори и е стартиран цифров
проект за формиране на екосистема от цифрови транспортни коридори. По-нататъшната работа в тази посока ще
позволи превръщането на Евразийския икономически съюз в свързващо звено между Ев... 

Водещият доставчик на телекомуникационни и медийни услуги в Югоизточна Европа, United Group обяви днес
подписването на договор за придобиването на Булсатком, доставчик на сателитна телевизия за домакинствата и
бизнеса в България. Придобиването е част от дългосрочната стратегия на United Group за разширяване и
укрепване на пазарното й присъствие в България. Към момента United Group оперира в осем д... 

Заглавие: Мария Габриел: Сред лидерите в Европа сме по брой научни изследователи жени
Дата: 09.11.2023 12:15
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Мария Габриел: Талантът на жените предприемачи е мотор за развитие на икономиката
Дата: 09.11.2023 12:13
Медия: Епицентър

Заглавие: Състоянието на ядрената ни енергетика е добро, много държави се стремят да постигнат това, което
имаме, каза председателят на Българското ядрено дружество
Дата: 09.11.2023 13:03
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Държава заяви готовност да се превърне в логистичен център на Евразия
Дата: 09.11.2023 12:04
Медия: Nbox

Заглавие: Собственикът на Vivacom – United Group придобива и Булсатком
Дата: 09.11.2023 13:43
Медия: Kaldata

Заглавие: Бюлетин: Данъците върху имотите ще се качват, какво да се прави с празните апартаменти
Дата: 09.11.2023 13:19
Медия: Капитал

https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/325046-mariya-gabriel-sred-liderite-v-evropa-sme-po-broy-nauchni-izsledovateli-zheni
https://epicenter.bg/article/Mariya-Gabriel--Talantat-na-zhenite-predpriemachi-e-motor-za-razvitie-na-ikonomikata/332020/2/0
https://www.bta.bg/bg/news/economy/566207-sastoyanieto-na-yadrenata-ni-energetika-e-dobro-mnogo-darzhavi-se-stremyat-da-p
https://www.nbox.bg/2023/11/%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D1%8F%D0%B2%D0%B8-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BD/
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D1%81%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-vivacom-united-group-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D0%B8-%D0%B1%D1%83%D0%BB%D1%81-450641.html
https://www.capital.bg/biznes/imoti/2023/11/09/4550911_bjuletin_danucite_vurhu_imotite_shte_se_kachvat_kakvo/


В момента четете втория "брой" на специализирания бюлетин за недвижими имоти на "Капитал". Ще публикуваме
съдържанието му като статия на capital.bg за лимитиран период от време. Ако искате да го получавате на мейла
си, можете да се абонирате с един клик тук. Ако нещо е способно да обърне пазара на имоти в България, това е
евентуално увеличаване на данъците върху имотите, коментира наскоро експерт... 

Технологичният гигант Infosys ще открие 500 нови работни места у нас през следващите 4 години - Таранг Пураник,
старши вицепрезидент и ръководител на "Доставки и обслужване" на Infosys за Европа, Близкия изток и Африка,
пред Economy.bgПреди дни индийската ИТ компания Infosys обяви откриването на нов център за обслужване на
клиенти в София. Технологичният гигант планира да наема 500 служители през ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Дълговете по кредитни карти отново нараснаха през третото тримесечие, както и броят на хората, които не са
плащали задълженията си. Салдата по кредитните карти са нараснали с 48 милиарда долара през третото
тримесечие до рекордните 1,08 трилиона долара, според данни, публикувани във вторник от Федералната
резервна банка на Ню Йорк. Нарастването на дълга от 154 милиарда долара на годишна база е най... 

Ако искате да се свържете с доставчици на храни, авиокомпании и хазартни компании, често стигате до България,
пише в обширен репортаж на австрийския сайт Puls 24. Авторът Константин Ауер е разговарял с българи,
изкарващи прехраната си като служители които общуват със западни клиенти на големи дружества. При проблеми
с продукти или услуги, вдигате телефона или пишете на съответната компания в чата.... 

Ако искате да се свържете с доставчици на храни, авиокомпании и хазартни компании, често стигате до България,
пише в обширен репортаж на австрийския сайт Puls 24. Авторът Константин Ауер е разговарял с българи,
изкарващи прехраната си като служители "обслужване на клиенти", които общуват със западни клиенти на големи
дружества.При проблеми с продукти или услуги, вдигате телефона или пишете на съот... 

Европа се намира в преломен момент. След миналогодишния енергиен шок, причинен от нахлуването на Русия в
Украйна, континентът е изправен пред трудната задача да възстанови ценовата стабилност и да осигури силен
растеж в средносрочен план. Това се казва в най-новата прогноза на Международния валутен фонд за
перспективите пред европейската икономика.Целия доклад може да видите ТУК Икономическата ... 

Заглавие: Защо втората най-голяма индийска ИТ компания реши да открие център у нас?
Дата: 09.11.2023 12:37
Медия: Economy

Заглавие: Рекордни задължения по кредитни карти за американците
Дата: 08.11.2023 12:53
Медия: Инфосток

Заглавие: Какво е да работиш в колцентър в България: Ето какво пишат чуждите медии
Дата: 08.11.2023 22:10
Медия: Actualno.com

Заглавие: Студентка за работата в колцентър: Взимам 800 евро чисто на месец. Мисля да напусна, клиентите не
са приятни
Дата: 08.11.2023 22:00
Медия: Бургас 24

Заглавие: МВФ: Средносрочните перспективи за растеж в Европа намаляват
Дата: 09.11.2023 12:46
Медия: Profit

Заглавие: Бургас – вратичката за руския петрол в ЕС, през която излизат 1.1 млрд. евро за Кремъл
Дата: 09.11.2023 12:33
Медия: Informiran.net

https://www.economy.bg/bulgaria/view/56741/Zashto-vtorata-naj-golyama-indijska-IT-kompaniya-reshi-da-otkrie-centyr-u-nas
https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/115523-rekordni-zadalzheniya-po-kreditni-karti-za-amerikantsite
https://www.actualno.com/society/kakvo-e-da-rabotish-v-kolcentyr-v-bylgarija-eto-kakvo-pishat-chujdite-medii-news_2094237.html
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Studentka-za-rabotata-v-kolcentur-Vzimam-800-evro-chisto-na-mesec-Mislya-da-napusna-klientite-ne-sa-priyatni-1889480
https://profit.bg/regionat/mvf-srednosrochnite-perspektivi-za-rastezh-v-evropa-namalyavat/
https://www.informiran.net/%D0%B1%D1%83%D1%80%D0%B3%D0%B0%D1%81-%D0%B2%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%BB-%D0%B2-%D0%B5/


Съвместно разследване на международната неправителствена организация "Глобал Уитнес" (Global Witness),
Центъра за изследване на енергията и чистия въздух (Centre for Research on Energy and Clean Air – CREA) и
Центъра за изследване на демокрацията (ЦИД, CSD) разкрива днес, че рафинерия в Европейския съюз изглежда
се възползва от освобождаването от санкции и увеличава данъчните приходи на Москва от ... 

Правителството реши да вдигне данък сгради на извънредно заседание на Министерския съвет в деня след
балотажа на изборите за кметовеДанъкът за апартаменти и къщи ще бъде повишен. Правителството реши да
вдигне данък сгради на извънредно заседание на Министерския съвет в деня след балотажа на изборите за
кметове. Явно това е направено, за да не повлияе вдигането на данъците за жилищата върху решени... 

"Ел Би Булгарикум" презентира нова концепция за един от ключовите продукти на фирмата Производството на
храни и напитки в България отбелязва траен растеж през последните години и създава 17% от добавената
стойност в индустрията. Това обяви зам.-министърът на икономиката и индустрията Ирина Щонова при
официалното откриване на международните специализирани изложения "Месомания", "Пътят на млякото",... 

Шефът длъжен да плаща очния ни преглед. Имате право на очен преглед за сметка на работодателя. В днешно
време, работата пред компютър и други технологични дисплеи е стандарт за мнозина. Но този модел на труд има
своите изключителни предизвикателства, особено когато става въпрос за здравето на нашите очи. В тези случаи
очите ни често биват подложени на постоянно натоварване и напрежение, което може... 

Властите във Финландия "отварят книгата" с информация за облагаемия доход на всеки жител в страната. Това е
реалността във Финландия на 8 ноември в деня на данъчната прозрачност. Тогава цялата информация за
облагаемите доходи се публикува от държавата, за да може всеки, който иска да я види. Това означава, че всеки
жител може да разбере колко средства са спечелили колегите му и не само от работата... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Според премиера Николай Денков нямало индикации да вървим по различни писти Президентът и премиерът на
Румъния са на различни позиции относно това дали София и Букурещ трябва да продължат заедно пътя си към
Шенген Вчера министър-председателят Марчел Чолаку каза в интервю за "Блумбърг", че Румъния може да
обмисли отделяне от България за присъединяване към Шенгенското пространство, докато според пре... 

Заглавие: Собствениците на апартаменти и къщи посърнаха: Правителството им бръкна дълбоко в джоба с това
решение
Дата: 09.11.2023 12:24
Медия: Разкрития

Заглавие: Зам.-министър Щонова: Производството на храни създава 17% от добавената стойност в индустрията
Дата: 09.11.2023 12:22
Медия: Министерство на икономиката

Заглавие: Шефът длъжен да плаща очния ни преглед
Дата: 09.11.2023 13:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Ден на данъчната прозрачност: Страната, в която жителите могат да проверят кой колко печели
Дата: 09.11.2023 13:15
Медия: Money.bg

Заглавие: Румъния ни зарязва по пътя към Шенген? Говори Марчел Чолаку
Дата: 08.11.2023 18:30
Медия: Марица

Заглавие: Председателят на двустранната търговска камара България-Румъния: Влизането ни в Шенген ще се
случи само в пакет
Дата: 08.11.2023 14:00
Медия: Tribune.bg

https://razkritia.com/razkritia/sobstvenicite-na-apartamenti-i-kashti-posarnaha-pravitelstvoto-im-brakna-dalboko-v-dzhoba-s-tova-reshenie/212492
https://www.mi.government.bg/news/zam-ministar-sthonova-proizvodstvoto-na-hrani-sazdava-17-ot-dobavenata-stojnost-v-industriyata/
https://www.flashnews.bg/shefat-dlazhen-da-plashta-ochniya-ni-pregled/
https://money.bg/panorama/den-na-danachnata-prozrachnost-stranata-v-koyato-zhitelite-mogat-da-proveryat-koy-kolko-pecheli.html
https://www.marica.bg/svqt/rumaniq-ni-zarqzva-po-patq-kam-shengen-govori-marchel-cholaku
https://tribune.bg/bg/parite/predsedatelyat-na-dvustrannata/


"Влизането в Шенген ще се случи само в пакет. От логистична гледна точка няма реален смисъл България и
Румъния да бъдат разделяни". Това коментира в интервю за БТА председателят на двустранната търговска
камара България-Румъния Дору Драгомир. Той посети Букурещ за най-голямото международно нетуъркинг
събитие Back2Business, което се проведе във вторник (7 ноември) в румънската столица. Двустраннат... 

Съгласно цитирания от "Политико" доклад, като се възползва от дерогацията, бургаската рафинерия е натрупала
солидни печалби. Анализаторите са на мнение, че тя произвежда горива и масла от евтината руска суровина,
които изнася за страни извън ЕС. В гореспоменатия доклад се посочва още, че продукцията след това се
претоварва от кораб на кораб в открито море или на международни пристанища, за да се п... 

България е изпълнила всички критерии за членство в Шенген. Това заяви вицепрезидентът Илияна Йотова пред
представители на близо 40 австрийски фирми, които са на посещение у нас, съобщава Нова телевизия. Тя посочи,
че страната ни е наясно с политическите решения. В името на общата европейска солидарност обаче, особено в
период на тежки кризи, мястото на България било в Шенген. Йотова увери, че Бълг... 

"Няма съмнение, че това, което Доган е решил е Пеевски да бъде избран за председател. На въпроса защо той се
връща, отговорът е – за да го извърши! Това никак не е лесно, това не са 2 телефонни разговора, това е
преодоляване на купища съпротиви, огромно количество разяснения защо трябва да се стигне до това, че
етнически българин ще бъде шеф на ДПС, преодоляване на предразсъдъци, и ако трябва сило... 

Няма съмнение, че това, което Доган е решил е – Пеевски да бъде избран за председател. На въпроса защо той
се връща, отговорът е – за да го извърши! Това никак не е лесно, това не са 2 телефонни разговора, това е
преодоляване на купища съпротиви, огромно количество разяснения защо трябва да се стигне до това, че
етнически българин ще бъде шеф на ДПС, преодоляване на предразсъдъци, и ако трябва сил... 

Целта на промените в Закона за енергетиката не е да се подобри пазарът и изборът на потребителите, а е да се
избегнат наказателни процедуриТекстът е публикуван в бр. 9 (37) на сп. Business GlobalКалоян СтайковКалоян
Стайков е главен икономист в Института за енергиен мениджмънт от юли 2021 г. Преди това в продължение на
десет години работи като икономист в Института за пазарна икономика (ИПИ), къде... 

Заглавие: "Политико": "Лукойл Нефтохим" заобикаля ембаргото на ЕС за руски петролни продукти
Дата: 09.11.2023 11:04
Медия: Frog news

Заглавие: Йотова убеждава австрийска делегация, че мястото на България е в Шенген и еврозоната
Дата: 09.11.2023 13:11
Медия: News.bg

Заглавие: Доган е поел курс към избирането на Пеевски за председател на ДПС
Дата: 09.11.2023 13:02
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Андрей Райчев: Няма съмнение, че Доган е решил Пеевски да е новият председател на ДПС
Дата: 09.11.2023 12:47
Медия: Нов Живот

Заглавие: Най-важните реформи – накрая, набързо и непрозрачно
Дата: 09.11.2023 13:12
Медия: BGlobal

https://www.frognews.bg/novini/politiko-lukoil-neftohim-zaobikalia-embargoto-ruski-petrolni-produkti.html
https://news.bg/politics/yotova-ubezhdava-avstriyska-delegatsiya-che-myastoto-na-balgariya-e-v-shengen-i-evrozonata.html
https://tribune.bg/bg/politika/dogan-e-poel-kurs-kam-izbirane/
http://www.novjivot.info/2023/11/09/%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%80%D0%B5%D0%B9-%D1%80%D0%B0%D0%B9%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%BC%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D1%87%D0%B5-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D0%BD-%D0%B5/
https://bglobal.bg/109540-%D0%9D%D0%B0%D0%B9-%D0%B2%D0%B0%D0%B6%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B5%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B8-%E2%80%93-%D0%BD%D0%B0%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%8F-%D0%BD%D0%B0%D0%B1%D1%8A%D1%80%D0%B7%D0%BE-%D0%B8-%D0%BD%D0%B5%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B7%D1%80%D0%B0%D1%87%D0%BD%D0%BE
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